
 

 

 

 

 

 

 

 

Dear kind members of the church, hope you are well. 

 

  “No news is good news, but good is also good news” 

 

  Firstly, I’d like to begin by thanking everyone in the churching community who has supported me 

throughout my years in Hong Kong, it hasn't been easy but i wouldn't have made it without you, thank 

you.  

 

  Recently I have been admitted into the Hong Kong Baptist University, enrolling into their year 3 

sociology program. I am slowly adjusting into my new life, having taken a 2-year gap year since 

graduating from the associate degree taken in 2020. Time is relative and for university students they'll 

know, there is never really enough time now is there. I have been continuing to maintain a balanced life, 

by playing club rugby and coaching primary and secondary schools on regular bases, now that the winter 

season is upon us.  

 

  To keep this letter short, I would love to thank everyone once again for their faith in me and 

continuous support of me in Hong Kong. I feel very blessed and strengthened knowing people will 

always have my back. Please keep praying and supporting, keep warm and stay healthy. 

 

Yours Sincerely, 

Leo 
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奉獻請用劃線支票，支票背面註明奉獻用途為「杜柏廉大學教育資助」，然後擲回中福團各地區辦事處，

台灣支持者可請機構代轉。憑收據可向政府申請慈善稅項減免。 

 

 

姓名 ________________________________________________（牧師/傳道/先生/小姐） 

教會名稱 ___________________________________________________________ 

聯絡電話 _______________________  電郵 ______________________________ 

通訊地址 ___________________________________________________________ 

香港    劃線支票：抬頭請寫「中華福音使命團有限公司」或”China Evangelistic Mission Ltd.” 
       
      銀行存款賬號： 
 
 

      自動轉賬：請填妥轉賬表格，表格可於本團網頁下載 
      網上奉獻：請於本團網頁透過 Paypal 或信用卡奉獻 

 

辦事處地址：香港九龍長沙灣瓊林街 111 號擎天廣場 12 樓 A 室 網頁：www.cemhk.org.hk 
傳真：27358290 電話：31510400 電郵：info@cemhk.org.hk Ｗhatsapp：98058843 

 

美國    劃線支票：抬頭請寫“China Evangelistic Mission Inc.” 
辦事處地址：2400 Old Crow Canyon Road, Suite A6, San Ramon, CA 94583-1214 
電話：（925）552–8088  電郵：cemusa@pacbell.net 
 

台灣    劃線支票：抬頭請寫「財團法人基督教台灣崇真會」 
    銀行存款賬號：台灣華南商業銀行中壢分行 241-20—095929-1 

寄：台灣 32085 桃園縣中壢市六和路 60 號 六和崇真堂 周成牧師 
電話：（886）3–2806703 
 

澳洲    劃線支票：抬頭請寫“CEM Australia Incorporated” 
      銀行存款賬號：Westpac Banking Corporation 032-090-946030 
通訊處地址：P.O. Box 71, Epping, NSW1701, Australia 
諮詢聯絡：澳洲董事會主席鄭家祥先生 
電話：0423-616216     電郵：cem.org.au@gmail.com 
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